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PROTOKÓŁ  Nr V/2011 
V sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 23 marca 2011 roku. 

 
Sesja odbyła się w świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Ryjewie. 
Sesję rozpoczęto o godzinie 15oo – zakończono o godzinie 16 20. 
 
V sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima- 
Przewodniczący Rady Gminy. 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad V sesji. Na stan 
ustawowy  15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych: 
- nieobecność radnej Bernadety Łukaszewskiej; 
- spóźnienie radnego Jerzego Paradowskiego. 
                                 
W sesji ponadto uczestniczyli: 

1. Pan Józef Gutowski                    - Wójt Gminy 
2. Pan Sławomir Słupczyński          - Z-ca Wójta Gminy Ryjewo 
3. Pani Małgorzata Kubic               - Sekretarz Gminy 
4. Pani  Małgorzata Zdunek            - Skarbnik Gminy 
5. Pani Anna Biskupska                  - Dyrektor GBP w Ryjewie 
6. Pan Roman Król                          - Kierownik ZB „Pomezania”  
7. Pan Adam Mączyński                 - Kierownik GOPS w Ryjewie 
8. Pan Roman Zbróg                       - Dyrektor GOK w Ryjewie   
9. Pan Adam Garba                         - kierownik Posterunku Policji w Ryjewie 

 
Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż w związku z rozpatrywaniem uchwał 
na posiedzeniach komisji stałych Rady Gminy radni doszli do wniosku, iż należy 
usunąć z porządku obrad uchwałę z pkt. 8 tj. uchwałę w sprawie okresowych 
stypendiów sportowych dla zawodników, będących uczniami szkół z terenu Gminy 
Ryjewo i sprawę przyznawania świadczeń sportowcom rozwiązać  w inny sposób 
przyznając takim uczniom nagrody za osiągnięcia w sporcie czy też zmienić uchwałę, 
która dotyczy stypendiów naukowych i dopisać do niej osiągnięcia sportowe. W 
związku z tym Przewodniczący zapytał radnych czy maja jakieś uwagi do 
przedstawionej zmiany bądź czy mają inne propozycje zmian. Radni nie wnieśli uwag, 
wobec czego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek 
obrad. W głosowaniu jawnym jednogłośnie Rada Gminy przyjęła porządek obrad w 
brzmieniu: 
 
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji. 
2. Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja o działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Ryjewie wraz z jego 

filiami oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Ryjewie w 2010 roku oraz plany i 
zamierzenia na rok 2011.  

5. Informacja o działalności Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie gminy 

Ryjewo na rok 2012 środków stanowiących fundusz sołecki. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie  planu dofinansowania form  doskonalenia 

zawodowego nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Ryjewo,  ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 
wyższe i zakłady doskonalenia nauczycieli oraz  specjalności i  formy kształcenia, 
na które dofinansowanie może być przyznawane  na  rok 2011.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/24/11 Rady Gminy Ryjewo 
z dnia 23 lutego 2011 r. w sprawie sporządzenia zestawienia danych dotyczących 
czynszów najmu lokali mieszkalnych nienależących do publicznego zasobu 
mieszkaniowego, położonych   na obszarze Gminy Ryjewo. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/13/10 Rady Gminy Ryjewo z 
dnia 29 grudnia 2010r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Ryjewo na lata 2011-2014. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/12/10 Rady Gminy Ryjewo z 
dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2011.  

11. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 3.  Przyjęcie protokołu z IV  sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zima poinformował, iż protokół z IV 
sesji Rady Gminy z dnia 23 lutego 2011 roku wyłożony był  do wglądu w Urzędzie 
Gminy w Ryjewie jak również opublikowany na stronie Biuletynu Informacji 
Publicznej gm. Ryjewo. Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu. 
Wobec faktu, iż nie było żadnych uwag, przystąpiono do głosowania.  Rada Gminy 
przyjęła jednogłośnie protokół  z IV  sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 23 lutego 2011 
roku. 
 
Ad.4. Informacja o działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Ryjewie wraz z 
jego filiami oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Ryjewie w 2010 roku oraz 
plany i zamierzenia na rok 2011.  
 
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Panią Dyrektor Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Ryjewie. Pani Anna Biskupska na wstępie przedstawiła się i 
poinformowała, iż od dnia 01 lutego 2011 r. jest Dyrektorem Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Ryjewie, po czym przedstawiła sprawozdanie z działalności biblioteki w 
roku 2010. Pani Dyrektor poinformowała iż w roku poprzednim zakupiono 577 
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książek  z różnych dziedzin zarówno popularno-naukowych jak i pedagogicznych, 
psychologicznych i ekonomicznych.  Na dzień 31.12.2010 roku biblioteka w swych 
zbiorach posiada 15.294 książki. Oprócz książek Biblioteka prenumeruje również 
czasopisma takie jak min. PC Format, Focus, Przekrój, Mój Piękny Ogród. W 
bibliotece znajdują się trzy stanowiska komputerowe z dostępem do Internetu. W 
czasie ferii organizowane są spotkania dla najmłodszych podczas których  
organizowane są gry, zabawy oraz zajęcia literacko-plastyczne. Ponadto Biblioteka 
przy współpracy z GOK i ZS organizuje wieczorki poetyckie oraz spotkania 
czytelników, szczególności dzieci, z autorami książek. Również przy współpracy z 
Zaułkiem Benowo pozyskano środki finansowe na wydanie słownika ziemi 
kwidzyńskiej. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu 
 
Przewodniczący Rady podziękował Pani Annie Biskupskiej i poprosił o 
przedstawienie informacji na temat Gminnego Ośrodka Kultury Panu Romanowi 
Zbróg. 
 
Pan Roman Zbróg poinformował, iż działalność Ośrodka Kultury obejmuje zarówno 
Ośrodek Kultury w Ryjewie jak i jego filię w Trzcianie oraz od listopada filię w 
Rudnikach. W filii w Rudnikach zatrudniona jest osoba na 1/3 etatu. Świetlica ta 
czynna jest w środy, piątki i soboty.  W Ośrodku Kultury organizowane są jak co roku  
imprezy kulturalne zarówno dla dzieci, młodzieży i dorosłych. Organizowane są 
również spływy kajakowe. W roku 2011 planowany jest wyjazd do Świętej Lipki a 
także wycieczka do ZOO. W 2011 roku Dni Ryjewa odbywać się będą od 3-5 czerwca 
jedną z gwiazd będzie Alicja Majewska i Stanisław Korcz. Ponadto sale GOK-u oraz 
wyposażenie tj. stoliki i krzesła są wynajmowane mieszkańcom naszego terenu na 
imprezy rodzinne i okolicznościowe.  Najczęściej sala wynajmowana jest na wesela. 
Wynajem sali na taką uroczystość wynosi 600 zł za dobę w Ryjewie oraz 500 zł za 
dobę w Trzcianie. Dodatkowo wynajmujący pokrywa koszty zużytych mediów oraz 
opłaty za ZAiKS. W roku poprzednim   za wynajem sali  Gminnego Ośrodka Kultury 
w Trzcianie wpłynęło 1.300,00 zł a z sali w Ryjewie 8.677,50 zł.  
Sprawozdanie to stanowi załącznik Nr 5 do protokołu 
 
Ad.5.  Informacja o działalności Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania.  
 

Pan Sławomir Słupczyński –Z-ca Wójta Gminy Ryjewo, poinformował, iż w 
ramach działania: 4.31 Funkcjonowanie lokalnej grupy działania, nabywanie 
umiejętności i aktywizacja, prowadzone jest Biuro PLGD, które mieści się przy ul. 
Braterstwa Narodów 46. Pełni on funkcję informacyjno - doradczą związaną z 
realizacją osi 4 Leader Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013.; 
zakupiono potrzebny sprzęt i materiały, utrzymywano wynajęte pomieszczenia, na 
podstawie przeprowadzonej ankietyzacji opracowano raport  „Aktywność społeczno-
zawodowej mieszkańców obszaru PLGD”, przeprowadzono szkolenia  pracowników i 
członków PLGD pt. "Od obserwatora do animatora",   2 szkolenia dla mieszkańców - 
lokalnych animatorów pt. „Małe projekty szansą realizacji inicjatyw lokalnych”, 
współorganizowano i współfinansowano wydarzenia promocyjne: "Obudźmy Moc 
Gardejskiego Kotła - Święto Strażackiej Grochówki" Gardeja 13.08.2010; "Święto 
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śliwki" – Nebrowo Wielkie 18,09.2010; "Bal seniora PLGD" – Okrągła Łąka 
11.09.2010; "Międzynarodowy Plener Malarsko-Rzeźbiarski" – Rodowo 19-
20.07.2010; "Bitwa pod Trzcianem" – Ryjewo 27.06.2010; "Święto Wsi" – Tychnowy 
12.09.2010; prowadzono stronę internetową www.powislanskalgd.pl , wydano ulotki, 
plakaty oraz materiały reklamowe (koszulki i kubeczki) promujące działania w ramach 
osi 4 Leader. Koszty poniesione w ramach projektu w 2010 roku – 184 984,99 zł.  

W dniach od 16 czerwca  2010 r. – 30 czerwca 2010 r. ogłoszony był kolejny już 
nabór wniosków w ramach realizacji działania Wdrażanie Lokalnej Strategii Rozwoju  
dla operacji odpowiadających warunkom przyznania pomocy w ramach: „małych 
projektów, Odnowy i rozwoju wsi, Tworzenia i rozwój mikroprzedsiębiorstw, 
Różnicowania w kierunku działalności nierolniczej”. W ramach przeprowadzonego II 
naboru do biura PLGD wpłynęło 16 wniosków: 
- „Odnowa wsi” -  4 wnioski , wartość wnioskowanej dotacji 419 418,00zł , limit 419 
436,00 zł; 
- „Małe projekty” - 11 wniosków, wartość wnioskowanej dotacji 231 222,34zł,  limit 
243 273,00zł;  
- „Różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej” - 1 wniosek, wartość 
wnioskowanej dotacji 77 467,00 zł, limit 88 081,00 zł; 
- „Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw” - 0 wniosków, limit 88 081,00 zł; 

Stowarzyszenie PLGD złożyło do Departamentu Programów Rozwoju Obszarów 
Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego w Gdańsku kolejny  wniosek o przyznanie 
pomocy w ramach działania 4.31 „Funkcjonowanie lokalnej grupy działania, 
nabywanie umiejętności i aktywizacja” na lata 2011-2015 na kwotę  921 227,00zł. 
Informacja ta stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.   

 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie 
gminy Ryjewo na rok 2012 środków stanowiących fundusz sołecki. 
 
Projekt uchwały odczytał Pan Józef Gutowski. Przewodniczący Rady Gminy wystąpił 
z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag przystąpiono 
do głosowania. 
 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
 
W głosowaniu jednogłośnie (za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  
podjęła UCHWAŁĘ  Nr V/31/11 z dnia 23 marca 2011 roku w sprawie 
rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie gminy Ryjewo na rok 2012 środków 
stanowiących fundusz sołecki. Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form  doskonalenia 
zawodowego nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Ryjewo,  ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 
wyższe i zakłady doskonalenia nauczycieli oraz  specjalności i  formy kształcenia, 
na które dofinansowanie może być przyznawane  na  rok 2011.   
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Projekt uchwały odczytał Pan Józef Gutowski. Przewodniczący Rady Gminy wystąpił 
z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag przystąpiono 
do głosowania. 
 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
 
W głosowaniu jednogłośnie (za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  
podjęła UCHWAŁĘ  Nr V/32/11 z dnia 23 marca 2011 roku w sprawie planu 
dofinansowania form  doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół prowadzonych 
przez Gminę Ryjewo, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 
kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady doskonalenia nauczycieli oraz  
specjalności i  formy kształcenia, na które dofinansowanie może być przyznawane  na  
rok 2011.  Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/24/11 Rady Gminy 
Ryjewo z dnia 23 lutego 2011 r. w sprawie sporządzenia zestawienia danych 
dotyczących czynszów najmu lokali mieszkalnych nienależących do publicznego 
zasobu mieszkaniowego, położonych   na obszarze Gminy Ryjewo. 
 
Projekt uchwały odczytał Pan Józef Gutowski. Przewodniczący Rady Gminy wystąpił 
z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag przystąpiono 
do głosowania. 
 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
 
W głosowaniu jednogłośnie (za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  
podjęła UCHWAŁĘ  Nr V/33/11 z dnia 23 marca 2011 roku w sprawie uchylenia 
uchwały Nr IV/24/11 Rady Gminy Ryjewo z dnia 23 lutego 2011 r. w sprawie 
sporządzenia zestawienia danych dotyczących czynszów najmu lokali mieszkalnych 
nienależących do publicznego zasobu mieszkaniowego, położonych   na obszarze 
Gminy Ryjewo. Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/13/10 Rady Gminy 
Ryjewo z dnia 29 grudnia 2010r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Ryjewo na lata 2011-2014. 
 
Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek. Przewodniczący Rady Gminy 
wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag 
przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych (spóźnienie radnego J. Paradowskiego). 
 
W głosowaniu jednogłośnie (za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  
podjęła UCHWAŁĘ  Nr V/34/11 z dnia 23 marca 2011 roku w sprawie zmiany 
uchwały Nr III/13/10 Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 grudnia 2010r. w sprawie 



Strona 6 z 8 
 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ryjewo na lata 2011-2014. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/12/10 Rady Gminy 
Ryjewo z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 
2011.  
 
Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek. Przewodniczący Rady Gminy 
wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. Wobec braku uwag 
przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 
 
W głosowaniu jednogłośnie (za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0) Rada Gminy  
podjęła UCHWAŁĘ  Nr V/35/11 z dnia 23 marca 2011 roku w sprawie zmiany 
uchwały Nr III/12/10 Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 grudnia 2010 r. w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na rok 2011. Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do 
protokołu. 
 
Ad.11.  
Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  
 
Informacja stanowi załącznik Nr 12 do protokołu.  
 
Ad.12. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Radna Barbara Wolak zapytała czy wiadomo coś na temat naprawy ul. 
Grunwaldzkiej  w stronę Jałowca przez Zarząd Dróg Wojewódzkich? 
 
Radny Jerzy Paradowski: 
- zasugerował, by uzgodnić już z Sołtysami jakie drogi mają być remontowane  z 
funduszu sołeckiego i powoli rozpocząć roboty; 
- zapytał czy wyjaśniono sprawę z wodą w rowie w Straszewie oraz usypującego się 
pobocza nowej drogi powiatowej? 
 
Ad.13 . Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Pan Sławomir Słupczyński odpowiedział radnej Barbarze Wolak, iż jest propozycja 
by zaprosić wszystkich radnych powiatowych i wojewódzkich oraz przedstawicieli 
Starostwa i Zarządu Dróg Wojewódzkich na najbliższą sesje, porozmawiać z nimi i 
pokazać im   drogi, które wymagają remontu bo nasze interwencje w postaci pism nie 
dają żadnego skutku.  
 
Pan Józef Gutowski dodał iż z informacji które posiada od Pana Kobusa z ZDW, to 
Zarząd nie posiada środków finansowych na całkowity remont dróg tylko na usuwanie 
pojedynczych dziur.  
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Pan Sławomir Słupczyński odpowiedział radnemu Jerzemu Paradowskiemu iż: 
-rozlewisko, które ma miejsce na polu między Trzciane a Straszewem zostanie 
doraźnie zasypane ale jest decyzja ze Starostwa, która zobowiązuje nas do wydania 
decyzji administracyjnych na właścicieli tych działek o przywrócenie rowów do stanu 
pierwotnego i wykonanie grobli, podwyższenia, które zabezpieczy w przyszłości te 
pola przed zalewaniem; 
- sprawą poboczna powinno zająć się Starostwo, gdyż oni są właścicielami tej dróg. 
 
Ad.14. Wolne wnioski i informacje. 
 
Pan Franciszek Kwella Sołtys Sołectwa Pułkowice poinformował, iż samochody 
dostawcze z jednej z firm z okolicy dewastują drogę relacji Klecewko –Postolin. 
Kiedyś na tej drodze było ograniczenie, w tym momencie trudno jest określić czy to 
ograniczenie nadal występuje, gdyż znak informujący o tym fakcie został 
zlikwidowany. 
 
Pan Adam Garba KPP w Ryjewie odpowiedział, iż sprawdzi dokładnie tą sprawę czy 
to ograniczenie nadal występuję i czy przypadkiem Starostwo nie wydało stosowanego 
pozwolenia tej firmie na przejazd tą drogą ciężkiego sprzętu.  
 
Pan Paweł Furman Sołtys Sołectwa Trzciano zwrócił się do Pana Wójta z prośba o: 
- wystosowanie pisma do firmy p. Strzelczyka o naprawę dróg gminnych, które zostały 
zdewastowane przy remoncie drogi powiatowej, którą wykonywała firma p. 
Strzelczyka; 
- zmianę godzin otwarcia świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Trzcianie, który 
prace rozpoczyna już o godzinie 12 a dzieci i młodzież ze szkoły wracają dopiero o 
godzinie 16. W zamian można by było godziny otwarcia świetlicy zmienić tak by nie 
była ona zamykana o 20 tylko np. o 21 albo czynna w sobotę.   
 
Pan Sławomir Słupczyński odpowiedział, iż w sprawie naprawy dróg gminnych 
zwróci się bezpośrednio do inspektora budowy bo informowanie p. Strzelczyka do tej 
pory nie przyniosło żadnego efektu.  
 
Pan Roman Zbróg odpowiedział, iż była już wcześniej rozmowa na temat zmiany 
godzin pracy świetlicy. Jest mało realne by mogła być czynna świetlica w sobotę z 
tego względu, że sala bardzo często jest wynajmowana. Co do pozostałych sugestii 
można się spotkać i przedyskutować ten temat.   
 
Radny Alfred Szwed zasugerował by może jeśli nie ma potrzeby by w Trzcianie 
świetlica czynna była 8 godzin to te 2 godziny przenieść na świetlicę w Rudnikach.  
 
Pani Krystyna Dominik  Sołtys Sołectwa Rudniki poinformowała, iż należy wykonać 
długo obiecane zjazdy z nowej drogi w Rudnikach. 
 
Pan Józef Gutowski odpowiedział, iż zjazdy będą wykonane jak tylko ziemia będzie 
całkowicie odmarznięta bo w tym momencie jest to bezcelowe.  
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Pani Joanna Jankowska Sołtys Sołectwa Barcice poinformowała, iż rozmawiała z 
Panem Mirosławem Abramkiem z Nadleśnictwa, który zgodził się wspomóc remont 
drogi gminnej, która w części należy do Lasów i przekazać na ten cel 50 ton tłucznia 
jeśli Pan Wójt wyrazi na to zgodę. 
 
Pan Józef Gutowski odpowiedział, iż jak najbardziej wyraża na to zgodę i sprawą się 
zajmie.   
 
Radny Jerzy Paradowski zapytał jak wygląda temat Szkoły w Straszewie, bo nie 
wszystkie sprawy zostały poruszone jak np. sprawa hydroforni, która znajduje się na 
terenie szkoły. Ponadto radni zostali wprowadzeni w błąd jeśli chodzi o liczbę dzieci 
ze Straszewa uczęszczających do Szkoły w Ryjewie. 
 
Pan Sławomir Słupczyński odpowiedział, iż były dwa spotkania z radnymi dot. 
Szkoły w Straszewie na jednym nie był Pan Paradowski. Co do liczny dzieci to na 
komisjach było wyjaśnione że błędne dane otrzymaliśmy ze Szkoły w Ryjewie i 
sprostowaliśmy, że nie 49 dzieci tylko 15 dojeżdża ze Straszewa do Ryjewa. Ponadto 
przeprowadzone były rozmowy z Dyrektorami obu szkół, na 29 marca planowane jest 
spotkanie z radą pedagogiczną w Straszewie. Sprawa ewentualnej reorganizacji szkoły 
nie jest prosta i wymaga precyzyjnego podejścia. Mamy czas na podjęcie ostatecznych 
decyzji do lutego przyszłego roku bo zgodnie z wymogami prawnymi nie możemy 
dokonywać reorganizacji w trakcie roku szkolnego a by prace rozpocząć należy sześć 
miesięcy przed końcem roku szkolnego podjąć ostateczną uchwałę.  
 
Przewodniczący Rady dodał również, iż nikt nie ukrywa, że temat ten jest poruszany 
i prowadzone są rozmowy. Na dzień dzisiejszy wszystkie dane wskazują na to iż 
ekonomiczniej będzie dokonać reorganizacje tej szkoły. Mamy czas, więc zobaczymy 
czy w trakcie roku nie dojdą jakieś okoliczności wpływające na zmianę tej decyzji.  
 
Pan Roman Król poinformował wszystkich o zbiórce przez Zakład Budżetowy 
„Pomezania” śmieci gabarytowych w dniach od 4-6 kwietnia.  
 
Ad.15 Zakończenie obrad. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady V sesji 
Rady Gminy Ryjewo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
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